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Bijlage 2B

Rapport Versa Welzijn d.d. 30 november 2020
‘Resultaten van een kort onderzoek naar de gevolgen van het afstoten van twee locaties in 
Huizen’



Gespreksverslag Versa herschikking welzijnsaccommodaties 29-10-2020 *

De denkrichting van de gemeente is nu:

Liesbeth Schoppen
Anita Keita
Carin Hartog 
Wout Vermeulen 
Amy Hogenbirk

coördinator maatschappelijk vastgoed gemeente Huizen 
directeur-bestuurder Versa
accounthouder team Huizen Versa
accounthouder team Huizen Versa
projectleider maatschappelijk vastgoed gemeente Huizen

Voor Connect:
■ Dit is een groot pand dat ook nu al multifunctioneel ingezet wordt: naast het jongerenwerk 

huren Danner&Danner en Vluchtelingenwerk delen van het gebouw. Ook is op de

Liesbeth benadrukt dat we nog aan het begin van het proces zitten. We hebben intern nagedacht over 
de mogelijkheden die we zien en die willen we in dit gesprek graag delen. We hebben een eerste 
aanzet gedaan door naar de huidige voorraad te kijken. Waar zit mogelijk nog ruimt voor intensiever 
gebruik? Welke locaties zouden kunnen worden afgestoten? De denkrichting die we nu hebben wordt 
ondersteund door het college. Er is nog geen formeel besluit gemaakt of aangeboden. We streven er 
naar om in februari 2021 een raadsbesluit te laten nemen.

Naar aanleiding van de brief die Versa heeft ontvangen licht Liesbeth de opdracht toe die wij van het 
college hebben gekregen: een herschikking van de welzijnsaccommodaties. Het doel hiervan is 
drieledig:

Voor de gewenste nieuwbouw van de Draaikom en de clusterschool Koers is op dit moment 
geen dekking. We gaan onderzoeken of een herschikking middelen kan opleveren. 
Huizen heeft relatief veel welzijnsgebouwen vergeleken met andere gemeenten. Is het 
mogelijk om door slimmer gebruik en het afstoten van panden met minder welzijnslocaties toe 
te kunnen?
Bijkomend doel is de grote behoefte aan woningbouwlocaties. Door het afstoten en slopen 
van panden zijn woningbouwlocaties te creëren.

Voor het Vuronger:
■ Voorstel is om deze locatie te slopen en het perceel her te bestemmen.
■ De activiteiten van Versa kunnen verplaatst worden, bijvoorbeeld naar een eigen andere 

accommodatie of naar de Brasserhoeve. Deze ligt dicht bij ’t Vuronger en richt zich op 
dezelfde doelgroep (ouderen.

■ Daarnaast stellen we voor om de kantoorfuncties vanuit ’t Vuronger te verplaatsen naar 
Jongerencentrum Connect aan het Gooierserf. Deze functies zijn niet gebonden aan een 
bepaalde locatie.

-> Carin vraagt waarom 't Vuronger zou moeten wijken, en niet de Brasserhoeve? Liesbeth geeft 
aan dat de Brasserhoeve een monumentenstatus heeft en een gebouw is dat de gemeente 
niet zal slopen (het heeft een veel karakteristiekere uitstraling dan 't Vuronger).

Voor de Draaikom:
■ Het nieuwe wijkcentrum wordt alleen gebouwd voor de activiteiten van TijdvoorMeedoen.
■ Het Geheugenhuis van Versa Welzijn wordt verplaatst naar een andere locatie, bij voorkeur 

van Versa. Het Geheugenhuis is een belangrijke voorziening voor Huizen. Ons voorstel is nu 
om het Geheugenhuis te verhuizen naar de huidige locatie van Peuterspeelzaal Libelle in het 
Holleblok.
Anita geeft aan dat wat Versa betreft de locatie van de Egelopvang (in combinatie met 
Meentamorfose) de duidelijke voorkeur heeft. Amy licht toe dat politiek gezien de egelopvang 
in elk geval in Huizen moet blijven. Zij zijn niet perse gebonden aan de huidige locatie. Als 
Versa een goed alternatief heeft is dit zeker bespreekbaar.



Anita geeft aan dat binnen Huizen sinds kort met twee teams wordt gewerkt. Het is belangrijk dat die 
elkaar goed kunnen ontmoeten en er geen versnippering is.

Donderdag 19 november om 13.00 hebben we een volgende afspraak. De gemeente stuurt een 
uitnodiging.

Anita geeft aan dat zij nu pas kunnen beginnen met nadenken. Dat voelt echt vervelend. Versa moest 
dit allemaal lezen uit brieven en we hadden graag als partners hierin met de gemeente samengewerkt. 
We zullen deze informatie mee terugnemen naar het team en met een reactie komen over wat voor 
ons belangrijk is. . Dit is hetgeen dat tot nu toe gebeurd is. Anita begrijpt dit. Zij geeft aan deze 
informatie terug te koppelen naar de beide teams van Versa en met een reactie te komen die in het 
volgende overleg zal worden besproken. Daarbij zal ze aangeven wat voor Versa belangrijk is om de 
taken op een goede manier te kunnen uitvoeren, uitgaande van de kaders die de gemeente in dit 
overleg heeft geschetst.

Anita geeft aan dat ze nog niet echt het idee hebben dat er sprake is van inspraak. Het is veel 
informatie. Hoe gaat het proces nu lopen? Versa heeft al gesproken met Maarten Hoelscher en ook 
daar aangegeven dat de gemeente dit proces is gaan lopen zonder input van hen aan de voorkant. 
Liesbeth geeft aan dit te begrijpen, maar dat wij ambtelijk niet kunnen handelen zonder kaderstelling 
vanuit het college.

Voor het Holleblok:
■ Robbedoes is inmiddels vertrokken uit Holleblok 12. Peuterspeelzaal Startblok blijft zitten en 

de rest van de benedenverdieping gaat waarschijnlijk gebruikt worden voor huisvesting van 
Jeugd en Gezin/GGD (alle drie de huidige locaties worden samengevoegd op deze plek).

■ Dit betekent voor het wijkcentrum Holleblok dat de ruimte die Jeugd en Gezin daar nu heeft, 
vrij gaat komen.

■ Ook de ruimte van peuterspeelzaal Libelle komt per 1 november 2020 vrij. Dit zou een goede 
locatie kunnen zijn voor het Geheugenhuis?
Anita geeft aan dat het Geheugenhuis in een levendige omgeving moet zitten. Een tuin is heel 
belangrijk voor het Geheugenhuis, net als menging met andere doelgroepen.
Op de vraag van Amy over een mogelijke nieuwe peuterspeelzaal in de Libelle geeft Anita aan 
dat dit voor hen een gepasseerd station is. De kinderopvang partij wilde de mensen van Versa 
niet overnemen. Het heeft Versa ook veel geld gekost. Er is geen ruimte voor deze partij in het 
Holleblok.

bovenverdieping deels sprake van leegstand waardoor dit een goede (en centrale) locatie zou 
kunnen zijn voor de kantoorfuncties.

■ In relatie tot de bestuursopdracht waarin jongerenwerk minder accommodatie gebonden wordt 
en meer op vindplaatsen (school/straat) aangeboden zal worden ontstaat hier mogelijk meer 
ruimte.
Wout geeft aan dat deze visie volgens hem niet zo concreet met Versa is besproken. Deze 
gesprekken met de gemeente lopen ook nog.
Anita geeft aan dat ook Versa de mening deelt dat het jongerenwerk meer ‘naar buiten moet’. 
Met die disclaimer dat er altijd een jongerencentrum nodig zal blijven als ontmoetingsplek.



rGespreksverslag Versa herschikking welzijnsaccommodaties 19-11-2020

Liesbeth geeft aan dat raadsbesluitvorming is nu gepland voor maart 2021. Dat betekent dat we half 
januari keuzes moeten maken die mede afhankelijk zijn van de financiële haalbaarheid.

Liesbeth Schoppen
Anita Keita 
Carin Hartog 
Wout Vermeulen
Amy Hogenbirk

Liesbeth geeft aan dat zij begrepen heeft dat de huidige aanbieders van dagbesteding nog een half 
jaar de dienstverlening voort kunnen zetten. En daarna kan sprake zijn van een instroom. Dan is het 
lokaal achter de bar mogelijk wel een optie voor 2021. Ondertussen kunnen we kijken naar een meer 
permanente oplossing.

Anita geeft aan even het proces te willen benoemen: Versa is nu bezig met een PvE. Zij willen ook 
meedenken. Er zou een integrale oplossing moeten komen waarbij ook ruimte is voor vragen die 
oppoppen zoals nu de vraag over dagbesteding.

Liesbeth vraagt of wij andere partijen zoals Osorezu, de Fotoschool, de gebruikers van de Jan van 
Galenstraat, met jullie in contact kunnen brengen over bijvoorbeeld ruimtes in het Holleblok? Anita 
geeft aan dat vanwege al deze onzekerheden dat nu nog weinig zin heeft, maar dat de wijkcentra

coördinator maatschappelijk vastgoed gemeente Huizen
directeur-bestuurder Versa
accounthouder team Huizen Versa
accounthouder team Huizen Versa
projectleider maatschappelijk vastgoed gemeente Huizen

Lokaal achter de barruimte van de Meentamorfose is 64 m2. Het is te klein om de capaciteit van het 
huidige Geheugenhuis te herplaatsen. Als je rekening moet houden met COVID-regels kan je er 
volgens Versa maximaal 6 mensen kwijt. Sommige activiteiten worden nu georganiseerd door Koffie 
om de Hoek (de vrijwilligers en deelnemers van de GGZ dagbesteding). Die zijn lastig uit te plaatsen. 
De grote zaal in de Meentamorfose zou het Geheugenhuis wel in passen. Versa kijkt met de 
beheerder intern naar de mogelijkheden voor een andere verdeling van de ruimtes.

Er is wat specifieker gekeken naar de locatie van het Geheugenhuis. Het Holleblok, dat de gemeente 
vorige keer heeft aangedragen als alternatief voor De Draaikom, vindt Versa geen geschikte locatie. 
Meentamorfose wordt als veel geschiktere locatie te zien omdat daar ook al dagbesteding plaatsvindt, 
voor de GGZ doelgroep. Vanuit de gemeente (Robin/Elsemieke) is daarnaast ook de vraag gesteld 
voor extra dagbesteding voor mensen met lichte dementie. Ook die vraag heeft Versa mee 
teruggenomen.

Naar aanleiding van vorige overleg heeft Versa intern besproken hoe zij het beste op alle 
mededelingen kunnen reageren. 1,5 week geleden heeft er een strategisch overleg plaatsgevonden 
met de wethouder en Saskia van den Berg. Hierin is aangegeven dat Versa graag eerder betrokken 
had willen worden in het proces. Er is ook gesproken over het voornemen van Versa om een soort 
plan van eisen/huisvestingsplan te maken en om daar wat externe hulp bij in te schakelen. Wat is er 
aan sociaal werk van Versa in Huizen en welke accommodatie hoort daar bij? Dit plan is op
30 november gereed en wordt dan aan de gemeente toegestuurd.

Liesbeth geeft aan dat vanuit de gemeente de Landweg uit twee adressen/gebruikers bestaat: 
Meentamorfose en de Egelopvang. Versa zou de locatie van de Egelopvang graag bij de 
Meentamorfose trekken en daar de hele dagopvang concentreren. Dit heeft veel praktische voordelen, 
zoals het delen van ruimtes en bij de inzet van begeleiding en is dus voor Versa de preferente locatie 
voor het Geheugenhuis uit De Draaikom. . We delen ook als gemeente dat dit een goede mogelijkheid 
zou kunnen zijn voor een gecombineerd wijkcentrum met dagbesteding. Maar op dit moment wordt 
Landweg 3 verhuurd aan de Egelopvang. We willen de Egelopvang er niet zomaar uit zetten. Wel 
gaan we met hen nog in gesprek om te kijken of er een votwaardig alternatief binnen Huizen te vinden 
is



Anita geeft aan dat Versa liever ’t Vuronger behoudt dan het Holleblok. Liesbeth geeft aan dat het 
Holleblok er staat en dat we dat niet zo maar af kunnen breken voor woningbouw. Voor het Vuronger 
kan dat wel. Ook is er dichtbij het Vuronger nog een ander wijkcentrum met de Brassershoeve voor de 
doelgroep ouderen.

altijd open staan voor iedereen. Carin voegt toe dat er nu nog veel onduidelijkheid is over de ruimte 
voor onze eigen activiteiten. Wij gaan nu nog niet met andere externe partijen verplichtingen aan 
omdat we de ruimte misschien zelf ook nog nodig hebben. Zolang er geen andere gebruikers zijn kan 
bijvoorbeeld ook de huiswerkclub van het kinderwerk gebruik maken van leegstaande ruimtes.

Liesbeth geeft aan dat het beeld is vanuit de gemeente dat de grote zaal van het Holleblok 
voornamelijk leeg is. Misschien is het helemaal niet waar maar dat is het beeld dat ambtelijk en 
bestuurlijk bij de gemeente leeft.

Liesbeth stelt voor om als procesafspraak te maken dat we beide nadenken over mogelijke invullingen 
van ruimtes maar dat we hier geen toezeggingen naar andere partijen over doen. Verder vraagt ze of 
in het plan van Versa gaat maken onderscheid gemaakt kan worden in activiteiten die echt een eigen 
ruimte nodig hebben en welke activiteiten meer roostertechnisch van aard zijn/minder afhankelijk van 
een bepaalde ruimte. Wout geeft aan dat dit goed terug zal komen in het programma van eisen. Anita 
geeft aan dat het lastig is voor Versa om de activiteiten zo in te delen omdat de activiteiten een 
momentopname zijn, die wisselen. Het gaat om de kwetsbare groepen die je binnen wilt hebben en 
wilt houden. Dat is niet zo maakbaar als je vanuit huisvestingsperspectief zou willen. Zijn je vrijwilligers 
bijvoorbeeld wel beschikbaar op andere momenten? Er zullen ook altijd lege ruimten beschikbaar 
moeten zijn voor nieuwe initiatieven. Versa stelt dat de gemeente vertrouwen moeten hebben in hun 
ervaring met het draaien van buurthuizen.

Afspraken: Versa heeft het Plan van Eisen klaar op 30 november en stuurt dit naar Saskia van 
den Berg als accounthouder voor Versa met een cc naar Amy en Liesbeth.
We plannen een vervolgafspraak in voor 8 december 9.00 uur. Liesbeth stuurt een agenda 
uitnodiging.
Als er vragen zijn vanuit de gemeente op het plan mailen Amy en Liesbeth die vooraf naar 
Anita.



Gespreksverslag Versa Welzijn - gemeente Huizen d.d. 8 december 2020

Liesbeth: vooroverleg met Elsemieke, Saskia, Robin op achtergrond en Amy gehad over onze memo.

Verslag vd vorige keer vastgesteld.

Check van Versa bij Liesbeth:

Volgende afspraak 7 januari, 10-11 uur, online, met Saskia erbij. Als dan probleem en criteria voor 
oplossing helder zijn wordt meer naar oplossingen gekeken.

Vragen Liesbeth: redeneert Versa niet teveel accommodatie gericht, ipv ambulant? Anita: dit hangt 
samen: Versa wil nog meer op straat werken en dit zal ook een extra toeloop naar wijkcentra 
veroorzaken: zowel in mensen die willen meedoen aan activiteiten als van mensen die willen bijdragen 
bijv, als vrijwilliger. Met een goed wijkcentrum bedoelt Versa niet dat dat perse van Versa moet zijn. 
Daar gaat het niet om. Het gaat er wel om dat de activiteiten niet los van elkaar gezien kunnen 
worden, het is een samenhangend systeem van vrijwillige inzet en ondersteuning door sociaal werk, 
waarin mensen een bepaalde sfeer en cultuur neerzetten/ meedragen die eigen is aan de plek. 
Plekken zijn niet zomaar inwisselbaar, dat komt heel nauw.
Dit betekent niet dat we niet willen meedenken. Ook mbt Brassershoeve. We willen dan volwaardig 
partner zijn, niet daar zomaar wat activiteiten doen.

Versa: doel van deze memo is tweeledig:
Criteria van een goed functionerend wijkcentrum benoemen
Problemen in beeld brengen waarvoor een oplossing moet worden gevonden, problemen die 
ontstaan bij verplaatsing Geheugenhuis naar Holleblok (dit bleek volgens Liesbeth niet uit de 
memo en is nu wel duidelijk: Holleblok is zonder dure aanpassingen ongeschikt als locatie 
voor het geheugenhuis) en sluiting Vuronger.
Versa wil eerst helder hebben waarvoor we een oplossing zoeken, dat is het doel van deze
memo. Eerst helderheid over randvoorwaarden, anders lopen criteria en oplossingen straks 
door elkaar heen.

Memo Versa:
Liesbeth:
Fijn dat er meewerkend gedacht wordt.
Wel wat defensief, weinig verbinding zoekend met andere organisaties. Versa gaf aan dat zij veel 
samenwerken met anderen maar dit nu nog niet het ondenwerp is voor deze fase (zie onder, mbt doel) 
Versa kijkt nog smal: 2 wijkcentra gaan weg, wat zijn alternatieven?
Uitgangspunt van Versa om in elke wijk een wijkcentrum te behouden wordt door Liesbeth ook gezien: 
in elke wijk is een wijkcentrum, niet altijd gehuurd door Versa. Bijv. Op de Draaikom komt een 
wijkcentrum terug, waarom niet samen. Begrip dat we eerst even kijken naar de eigen activiteiten. 
Meenta: zijn 2 gebouwen: Landweg 3 is egelopvang. Gemeente heeft gesproken met egelopvang: 
zitten niet vast uit deze locatie, eigenlijk regio, Stagiaires komen uit het hele land. 
Als dit een oplossing is dan gaat het nog maar om 1 locatie.

Aanwezig: Liesbeth, Wout, Carin, Anita
Afwezig: Amy

• is het probleem helder? Wat er gebeurt als Vuronger dicht gaat en als geheugenhuis weg 
moet. Die is helder bevestigt Liesbeth

• Zijn de criteria helder en kunnen we die als basis gebruiken? Dat moet ze laten bezinken en 
meenemen intern: daar gaan collega’s over, mn Saskia. Saskia zal er volgend overleg bij zijn 
en kan bij vragen tussentijds afstemmen met Carin e/o Wout

• Conclusie deelt Liesbeth niet: kosten en kwaliteitsdaling zijn in haar oordeel nog niet 
aangetoond/ onderbouwd.



Gespreksverslag Versa/ Gemeente Huizen herschikking welzijnsaccommodaties 07-01-2021

2. Verslag van 8 december: zijn het probleem en de criteria duidelijk?
Anita geeft aan dat er 1 misverstand is: Versa is inderdaad heel tevreden met de Meentamorfose 
Het gebouw is prima geschikt voor het huidige gebruik, maar niet voor ‘specials’ zoals het 
Geheugenhuis.

‘t Vuronger
Anita: ons ideale scenario is dat ’t Vuronger blijft. Het is een goedlopend wijkcentrum op 
een goede plek. Vanuit gemeente is duidelijk aangegeven dat dit een geschikte plek is 
voor woningbouw.
Versa wil zeker met de Brassershoeve in gesprek. Voorstel is dat de gemeente Versa 
introduceert bij de Brassershoeve. Gelijkwaardigheid is hierin erg belangrijk voor Versa. 
Versa is wel bezorgd of de Brassershoeve voldoende ruimte beschikbaar heeft, gelet op 
de frequentie en omvang van de activiteiten in 't Vuronger.
Liesbeth geeft aan dat Brassershoeve heeft aangegeven dat zij een zekere autonomie 
hebben die zij graag willen behouden. Zij zijn op dit moment dicht omdat zij onder horeca 
vallen.
Anita vraagt wat de gemeente gaat doen om mogelijke knelpunten op te lossen? Liesbeth 
geeft aan dat we dat nog niet weten, dit is mede afhankelijk van de inhoud en het aantal

3. Oplossingen
- Anita geeft aan dat Versa zeker bereid is om in oplossingen te denken

coördinator maatschappelijk vastgoed gemeente Huizen
directeur-bestuurder Versa
accounthouder team Huizen Versa
accounthouder team Huizen Versa

1. Opening en mededelingen 
Liesbeth opent de vergadering.

Liesbeth Schoppen
Anita Keita
Carin Hartog
Wout Vermeulen
Saskia van den Berg accounthouder Versa Welzijn gemeente Huizen
Amy Hogenbirk projectleider maatschappelijk vastgoed gemeente Huizen

Draaikom/Geheugenhuis
Liesbeth vraagt of Versa heeft nagedacht over een oplossing voor het verplaatsen van het 
Geheugenhuis. Anita geeft aan hiervoor mogelijkheden te willen onderzoeken op de plek 
waar nu de Egelopvang zit. Dat is voor Versa de best mogelijke oplossing voor het 
Geheugenhuis.
Liesbeth geeft aan dat er een gesprek met de Egelopvang is geweest. Zij staan er open
in. Bestuurlijk moet er bij de gemeente ook nog gesproken worden over de Egelopvang, 
om te kijken hoe de wethouder hierin staat en wat de mogelijkheden zijn. Het was 
belangrijk om dit overleg eerst te voeren. Belangrijk is dat dit nu nog niet naar buiten 
komt.

- Anita vraagt of zij dit verder kunnen onderzoeken en of dit parallel kan lopen met het 
bestuurlijke traject.
Carin zegt dat het fijn is dat de Egelopvang op de hoogte is. Een volgende stap zou zijn 
om op locatie van de Egelopvang te gaan kijken. Kijken wat er moet gebeuren om het 
gebouw geschikt te maken.
Liesbeth geeft aan dat het belangrijk is dat we dit proces heel zorgvuldig lopen. Het is 
belangrijk om eerst de wethouder te spreken en interne afspraken te maken. Na dit 
gesprek kunnen wij weer met de Egelopvang in gesprek over het vervolgproces. Versa 
kan pas op locatie gaan kijken als zij een seintje van Liesbeth hebben gekregen. . 
Anita geeft aan dat Versa er zorgvuldig en vertrouwelijk mee om gaat, onze teamleden 
zijn wel op de hoogte. Mocht er per ongeluk iets naar buiten komen dan zullen we 
communiceren dat we aan het onderzoeken zijn.
Carin zegt dat als het lukt om de Meenta te vergroten, Versa ook mogelijkheden ziet om 
het aantal activiteiten te vergroten/ de locatie meer te laten bruisen. Het is een goede 
locatie op een centrale plek in de wijk.



Liesbeth concludeert:
Versa gaat het gesprek met de Brassershoeve aan. Vanuit de kan de introductie geregeld 
worden en aangeven dat we spreken op basis van gelijkwaardigheid. De gemeente zal 
dan ook nog eerst apart met de Brassershoeve spreken. Een benen-op-tafel-gesprek 
waarin we de mogelijkheden onderzoeken. En de wederzijdse knelpunten in zo'n gesprek 
benoemen. Daarna start Versa het onderzoek met de Brassershoeve.
Vanuit de gemeente nemen we de opbrengsten uit dit gesprek mee in de interne 
projectgroep.

- Versa gaat ook breder kijken naar mogelijke oplossingen in de andere wijkcentra, met 
name het Holleblok. Versa laat volgende week weten wanneer de gemeente de resultaten 
kan verwachten.
Gemeente gaat met Brassershoeve en de Egelopvang in gesprek en laat Versa weten 
wat hier uit komt.
Versa stelt voor dat als het onderzoek start we elkaar goed op de hoogte houden van de 
bevindingen, en dit te doen in een werkgroep,
We plannen een vervolgafspraak over twee weken. 21 januari om 14.00 uur. Liesbeth 
stuurt de uitnodiging.

knelpunten. Voor de gemeente is het belangrijk dat er van beide kanten de intentie is om 
met elkaar te spreken en te kijken naar de mogelijkheden.
Anita: dit voelt wel als een onveilig pad voor ons. We kennen de situatie van TvM waarbij 
op ons afstraalt dat wij een partij zijn die niet willen samenwerken. Wij willen niet als 
boosdoener gezien worden. Hoe zorgen jullie als gemeente dat wij veilig kunnen 
verkennen en dat niet alle venwijten straks aan ons zijn als de verkenning niet succesvol 
is? Als de samenwerking er niet gaat komen wil ik dat ook kunnen concluderen. 
Gemeente zou voorwaarden kunnen stellen dat vanuit autonomie van beide partijen wordt 
gesproken. De openstelling op zondag en het zijn van een wijkcentrum i.p.v. horeca is 
echt belangrijk voor inwoners, dat is zeker in deze coronatijd gebleken.
Liesbeth geeft aan zich niet te herkennen in dat Versa de 'boosdoener’ zou zijn. Zij denkt 
dat een gesprek tussen beide partijen heel waardevol zal zijn ongeacht het resultaat. Wat 
ik interessant vind is: een deel van de activiteiten is vergelijkbaar (bijvoorbeeld 
handwerkclub), gaan er dan twee clubs naast elkaar aan de slag of zou dit ook in elkaar 
geschoven kunnen worden? De gemeente wil vooraf geen voonwaarden stellen aan de 
Brassershoeve.
Anita geeft aan dat dit beide kan. Natuurlijk onderzoeken we het in elkaar schuiven maar 
er kunnen ook redenen zijn om dit juist niet te doen. Carin geeft aan dat dit vooral 
organisch zal gaan, het is uiteindelijk aan de deelnemers en de begeleiders. Ik denk dat je 
er niet vanuit moet gaan dat activiteiten van de 1 kunt inschuiven bij de ander. Het blijft 
voor ons een enorme hobbel dat iets wat in onderlinge samenhang zo goed functioneert, 
moet ‘opofferen’, ’t Vuronger is ons meest succesvolle wijkcentrum. We moeten in het 
kader van zorgvuldigheid ook goed rekening houden met de deelnemers, zij zullen het 
gevoel hebben dat iets van hen wordt afgepakt. Wout vult aan dat ook de collega’s dit zo 
voelen.
Liesbeth: stel dat Versa ’t Vuronger kan behouden en Connect of het Holleblok zou 
weggeven, hoe zou dat zijn?
Carin geeft aan dat ze dan liever het Holleblok inleveren. Qua gebouw, toegankelijkheid 
en veiligheid is Connect beter te gebruiken dan het Holleblok, ook in combinatie met het 
jongerencentrum. Deze optie is niet onderzocht door Versa omdat de gemeente aangaf 
dat ’t Vuronger de te sluiten locatie zou moeten zijn. Als dit zou betekenen dat ’t Vuronger 
kan blijven zou dat echt een optie zijn om heel serieus te onderzoeken.
Anita geeft aan dat zij graag in oplossingen willen denken en de mogelijkheden nu willen 
onderzoeken. Het is heel duidelijk dat Holleblok voor Versa de minste mogelijkheden 
geeft als gebouw, de optie van die afstoten zou Versa graag willen onderzoeken. 
Anita: Voor ons zou het fijn zijn om dan kaders van de gemeente te krijgen, bijvoorbeeld 
wat het onder aan de streep moet opleveren en hoeveel woningen moeten worden 
gebouwd?
Liesbeth geeft aan dat het lastig te bepalen is hoeveel het precies moet opleveren omdat 
er nog heel veel onzekerheden zijn. We kunnen niet zeggen 'zoveel moet Versa 
bijdragen’. De besparingen moeten vooral komen op de structurele lasten. Dat zou 
betekenen dat er in elk geval 1 locatie ‘ingeleverd’ zou moeten worden door Versa.



Voor volgende keer ook op de agenda hoe we de werkgroep vormgeven. Bijvoorbeeld 
ook Elsemieke direct betrekken.

4. Bestuurlijke besluitvorming
Voor het kerstreces is door de gemeente besloten om te streven naar besluitvorming in het college 
van begin/half maart en de raad van 22 april. Ambtelijk moeten de stukken dan medio februari worden 
afgerond, zodat nog voldoende afstemming kan plaatsvinden. Versa laat weten wat voor hen haalbaar 
is.



Gespreksverslag Versa Welzijn - gemeente Huizen d.d. 21 januari 2021

Onderstaand zoals beloofd de actiepunten van ons overleg vanmiddag

Actiepunten:
Brassershoeve: gemeente neemt z.s.m. contact op met de Brassershoeve voor een 
introductie van de kennismaking tussen Versa en de Brassershoeve. Daarna informeert de 
gemeente Versa en kan Versa een afspraak maken met de Brassershoeve. 
Egelopvang: donderdag 28 januari heeft de gemeente overleg met de Egelopvang, over de 
vraag of de Egelopvang bereid is alternatieve locaties te onderzoeken. Tijdens dat gesprek 
geeft de gemeente aan dat Versa graag ter plekke wil kijken. Gemeente laat vervolgens aan 
Versa weten wanneer Versa contact op kan nemen met Egelopvang om ter plekke te kijken of 
die locatie geschikt zou kunnen zijn/worden voor geheugenhuis of niet? 
Holleblok: eerste verkenning van Versa naar de mogelijkheid om dit wijkcentrum af te stoten 
heeft plaatsgevonden. De uitkomst is dat dit onder voorwaarden mogelijk lijkt, zoals 
bijvoorbeeld via de uitbreiding van Meentamorfose met de Egelopvang, waardoor op de 
Landweg naast het geheugenhuis extra ruimte beschikbaar komt. Versa geeft aan dat deze 
optie verder verkend kan worden. Hiervoor is externe ondersteuning en expertise nodig. Versa 
heeft gelet op de vele projecten die lopen en de bezuinigingstaakstelling geen tijd en 
menskracht om de vraag van de gemeente te beantwoorden op een manier die voor hen goed 
voelt. Noch Versa noch de gemeente hebben hier op dit moment financiële middelen voor. 
Dat betekent dat we voor nu dus pas op de plaats maken en dat hierover binnen de gemeente 
eerst besluitvorming nodig is.
Versa wil de voorgaande conclusie over het Holleblok nog afstemmen met hun 
huisvestingsadviseur en bij voortschrijdend inzicht terug kunnen komen op de afspraken die er 
nu liggen. Gemeente geeft aan dat die mogelijkheid er in dit stadium is.
Versa: wordt het vraagstuk dagbesteding en de ruimte die daarvoor nodig is, ook 
meegenomen in dit onderzoek? Gemeente geeft aan dat dit geen onderdeel van het huidige 
proces is. De gemeente komt hier nog op terug want interne afstemming binnen gemeente 
hierover moet nog plaatsvinden.
18 februari 11.30 vervolgoverleg.



Gespreksverslag Versa Welzijn - gemeente Huizen d.d. 18 februari 2Ó2Ï

Bijgaand het verslagje van ons overleg gisteren!

o

Doordat de verschillende opties en alternatieven zorgvuldig moeten worden onderzocht, is 
besluitvorming in maart/april niet meer haalbaar. Nu lijkt raadsbehandeling in juli 
(voorjaarsnota) dus besluitvorming college half mei de meest logische planning. 
Afstemming binnen de gemeente over de verschillende projecten/vragen omtrent Versa is nu 
structureel geregeld. Saskia is hierin de contactpersoon.
22 februari heeft Versa een afspraak met de Brassershoeve
18 februari heeft Versa gesprek met de Egelopvang. Na afloop laat Versa de gemeente weten 
of dit een goede locatie voor het Geheugenhuis zou kunnen zijn.
Gemeente heeft een gesprek gehad met de Egelopvang, zij zitten goed op de huidige locatie. 
Gezien hun wensen wordt het lastig om hen te verhuizen: op dit moment is er geen geschikte 
locatie voorhanden en voor nieuwbouw is geen geld beschikbaar. Er is echter nog geen 
besluit genomen dus we houden alle opties open.
In overleg met Elsemieke is ook gekeken of de leegstaande ruimte in 't Vuronger (voormalige 
peuterspeelzaal) mogelijk geschikt kan zijn voor het Geheugenhuis. Versa geeft aan dat 
inderdaad al naar ’t Vuronger wordt gekeken als locatie voor de uitbreiding van het 
Geheugenhuis. Hier moet goed naar gekeken worden. Mogelijk kan ruimte worden gecreëerd 
als een deel van de wijkcentrum activiteiten verplaatst kan worden naar de Brassershoeve of 
voor de niet wijkgebonden activiteiten naar andere locaties.
Gemeente vraagt of het mogelijk is om een overzichtje zoals voor ‘t Vuronger (wat zit er aan 
activiteiten en huurders) voor Holleblok gemaakt kan worden? Ook in relatie tot de vraag met 
andere maatschappelijke partijen die de gemeente mogelijk moet herhuisvesten? Zodat we 
weten of er mogelijkheden zijn in wijkcentrum Holleblok. Versa zegt dit toe.
Versa vraagt om duidelijkheid van de gemeente over de volgende zaken. Saskia zal dit 
navragen bij Robin.

o Gaat de gemeente akkoord met uitbreiding van het Geheugenhuis en wordt die 
ruimtebehoefte dan ook meegenomen in het onderzoek of accepteren ze een 
wachtlijst?
Hoe zit het met de cliënten uit HBEL die n.a.v. de mislukte aanbesteding 
welzijnsgerichte dagbesteding nodig hebben? Gemeente geeft aan dat dit een 
beperkt aantal cliënten is (6/8 personen) en dat maatwerk oplossingen gevonden 
moeten kunnen worden.

Versa vraagt hoe het zit met kosten voor vervolgonderzoek om te kijken of locaties geschikt 
kunnen worden gemaakt. Gemeente geeft aan dat bestuurlijk is aangegeven dat we op dit 
moment geen onderzoeken gaan uitvoeren die geld kosten. Zowel Versa als gemeente 
beschikken niet over middelen hiervoor. Als wij dit wenselijk vinden zal in de besluitvorming 
budget gevraagd moeten worden, ook voor Versa, die net als de gemeente niet beschikt over 
financiële middelen om dergelijke onderzoeken te kunnen uitvoeren.
Gemeente vraagt of het klopt dat ten aanzien van de verschillende zaken die nu aan Versa 
worden gevraagd, vooral het Geheugenhuis een activiteit is waar een substantiële 
ruimtevraag bij hoort. De andere activiteiten zoals opbouwwerk en arbeidsmatige 
dagbesteding kunnen mogelijk ondergebracht worden in bestaande ruimtes? Versa geeft aan 
dat uitbreiding van het opbouwwerk meestal ook een toeloop in de locaties betekent, maar dat 
vooral voor het Geheugenhuis die extra ruimtebehoefte geldt.
Versa vraagt of de opdracht nog steeds is dat Versa 1 locatie moet inleveren? De gemeente 
geeft aan dat alle opties in beeld zijn. De opdracht is structurele besparingen vinden d.m.v. 
ofwel afstoten locaties ofwel verbeteren van huurinkomsten. We blijven alle opties 
onderzoeken.
9 maart 9.00 is de volgende afspraak. Liesbeth stuurt hiervoor een uitnodiging .



Gespreksverslag Versa Welzijn - gemeente Huizen d.d. 9 maart 20Ê1

Hierbij de actiepunten/het verslagje van ons overleg van 9 maart:

Brassershoeve: Versa heeft een afspraak met de Brassershoeve gehad: Brassershoeve is 
zeker bereid Versa te ontvangen/ruimte voor Versa te maken. Beide organisaties zien 
mogelijkheden voor de muziekclub/breiclub of vergelijkbare activiteiten en deze activiteiten 
mogelijk combineren. Voor de meer inloopachtige/meedoen activiteiten ligt dit wat moeilijker 
omdat dan aangesloten moet worden bij wat er al is in de Brassershoeve is en het is de vraag 
hoe de mensen met elkaar mixen. Omdat er geen echte keuken is in de Brassershoeve is het 
lastig er grotere activiteiten te organiseren. Ruimte voor de Geef/Neem winkel, meer bewegen 
voor ouderen en Koersbal is er niet. Brassershoeve had veel vragen over het Geheugenhuis. 
De jongerenactiviteiten in het Vuronger kunnen vanwege de doelgroep niet naar de 
Brassershoeve. Actie: Versa vraagt nog na of er concrete afspraken zijn gemaakt met de 
Brassershoeve over zaken waar verder over gepraat kan worden. De inschatting is dat 
het gaat om beperkte activiteiten qua het kunnen maken van ruimte in t Vuronger. De 
gemeente zegt blij te zijn dat het eerste gesprek met de Brassershoeve positief is verlopen, 
gezien het feit dat er in het verleden niet of nauwelijks contact is geweest.

Landweg (Meenta/Egelopvang) Versa heeft een afspraak bij de Egelopvang gehad: 
rondleiding en een prettig gesprek. In het gebouw zitten een paar rare bouwkundige dingen 
(veel kleine hokjes, hoogteverschil). Ook een paar mooie ruimtes. Wat opviel waren de 
hoge stookkosten (veel hoger dan bij de Meenta). Als het Geheugenhuis in het deel van de 
Egelopvang zou moeten dan zou het heel lastig worden, maar als je het hele pand hebt 
inclusief Meenta en kunt schuiven met activiteiten binnen de ruimte dan is Versa zeer te 
spreken over de mogelijkheden. Stel dat Versa het hele gebouw zou kunnen krijgen, zou de 
Egelopvang niet naar het Holleblok kunnen? Maar dat is verder niet doorgedacht, meer een 
idee.
Geheugenhuis: voor verplaatsing van het huidige Geheugenhuis is eigenlijk alleen de 
Egelopvang/Meenta een realistische locatie. Verplaatsing Geheugenhuis naar de 
Egelopvang is de voorkeursoptie van Versa omdat dan de combinatie met de Meenta te 
maken is wat beide activiteiten versterkt. Voor uitbreiding van het Geheugenhuis is op deze 
locatie geen ruimte. Gemeente heeft uitgezocht hoe het zit met acceptatie van een 
wachtlijst voor het Geheugenhuis: als er meer vraag komt kan in eerste instantie uitgebreid 
worden met dagdelen binnen de bestaande locatie? Zodra er geen ruimte meer is op locatie 
is een wachtlijst onvermijdelijk en voor de gemeente acceptabel. Versa geeft aan dat het 
Geheugenhuis al op maximale dagdelen zit en er is dus geen ruimte meer binnen de 
beschikbare locatie. Er is al een wachtlijst. De achterliggende vraag van Versa was of we 
bij de wens van uitbreiding ook extra m2 meenemen? Wens van Versa is om een locatie 
voor het 2® Geheugenhuis mee te nemen in het onderzoek. Actie: Gemeente bevestigt 
dat we de behoefte aan een extra locatie/meer m2 Geheugenhuis meenemen in het 
onderzoek. Connect is eigenlijk het enige wijkcentrum dat geschikt zou zijn om uitbreiding 
van het Geheugenhuis te kunnen huisvesten. Of nieuwbouw huidige locatie Draaikom. 
Connect heeft ruimte en een tuin, of dit geschikt is voor verhuizing van het bestaande 
Geheugenhuis vergt nader onderzoek. Naar verwachting van Versa zal wel verbouwd 
moeten worden om dit geschikt te maken. Actie: deze nemen we op op het lijstje 
mogelijkheden dat nader onderzocht moet worden. Actie: Versa gaat met de mensen 
van het Geheugenhuis nog kijken naar de mogelijkheden van Connect voor het 
Geheugenhuis.
'T Vuronger. is misschien geschikt voor het starten van een dependance van het 
Geheugenhuis, maar hoogstens de helft van de cliënten zou hier terecht kunnen. Er is te 
weinig ruimte voor een heel Geheugenhuis. Een volle groep is 15 deelnemers. Je zou 
groepjes van 7 in meerdere wijkcentra kunnen onderbrengen maar dan wordt de exploitatie 
wel veel duurder qua coördinatie. Gemeente vraagt of het mogelijk is om bijvoorbeeld de 
oude peuterspeelzaal in Vuronger in te zetten voor herhuisvesting maatschappelijke 
gebruikers uit andere panden? Bijvoorbeeld de huidige gebruikers Jan van Galenstraat of 
de Fotoschool. Hier kan naar gekeken worden, ook de andere locaties van Versa kunnen 
een optie zijn voor deze maatschappelijke organisaties.

Gemeente heeft uitgezocht hoe het zit met de mensen die in de aanbesteding ‘tussen wal en 
schip’ zijn gevallen. Voor deze mensen is nu een maatwerkoplossing gevonden. Mogelijk 
kan/dient er voor ongeveer 6 mensen op termijn een welzijnsoplossing gevonden te worden.



Mbt Brassershoeve: Het is niet alleen de vraag hoe de mensen mixen, maar het is ook zo dat 
in Brassershoeve alles is geregeld en ingekaderd, terwijl er in t Vuronger meer eigen 
‘regelruimte' voor inwoners is. Het is wat sterk uitgedrukt maar het wijkcentrum is meer 'van 
de inwoners’, terwijl Brassershoeve meer ‘van het bestuur’ is. En niet alleen de 
jongerenactiviteiten maar ook de activiteiten van volwassen jonger dan 55+ lijkt niet te passen 
bij de doelgroep van Brassershoeve.

M.b.t. de vraag naar vervolgafspraken met Brassershoeve: deze zijn niet gemaakt. Het 
primaire doel was kennismaking en verkenning van opties mbt de accommodatieproblematiek. 
Nu bleek dat voor dit laatste de Brassershoeve hooguit enkele kleinere mogelijkheden tot 
samenwerken/verschuiven biedt maar niet echt bijdraagt aan de oplossing van de grote 
accommodatie-vraag heeft het maken van vervolgafspraken geen prioriteit gekregen. 
(Hetgeen dan weer niet wil zeggen dat deze niet tzt gemaakt kunnen worden.)

Aanvullingen vanuit Versa:
Brassershoeve gaf aan een normale bezetting van 80% te hebben
Een na laatste bullet over Holleblok: we gaven aan als we hierover nadenken dat we wel een 
scenario als uitgangspunt moeten nemen: dat is dan:

o Huidige geheugenhuis naar Meenta/egelopvang
o Uitbreiding geheugenhuis in Connect
o Vuronger blijft
o Draaikom wordt nieuwbouw wijkcentrum incl. TvM

waaronder een gedeelte BEL inwoners waarvoor een oplossing in de Blaercom of Huis van 
Eemnes gevonden zou kunnen worden. Voor de nieuwe instroom is geïndiceerde 
dagbesteding nog steeds voorhanden, maar niet wenselijk als algemene voorziening ook 
kan.

Gemeente geeft aan dat doelstelling voor het project heroriëntatie maatschappelijk 
vastgoed het genereren van extra inkomsten/dalen van structurele lasten is. Nu is het zo 
dat huurders van Versa de inkomsten aan Versa afdragen. Gemeente subsidieert nu de 
huur van Versa. Huur die Versa via huurders kan dekken zal niet aangevraagd worden als 
subsidie bij de gemeente. De extra inkomsten door nieuwe vaste huurcontracten zijn dus 
voor de gemeente.
Holleblok: als er een locatie afgestoten moet worden lijkt Holleblok de meest logische optie. 
Stel dat dit gebeurt, dan moeten we doordenken over hoe dan de activiteiten die nu op het 
Holleblok zitten geborgd/verplaatst worden? Versa geeft aan dat als dit het scenario is dat 
dit dan betekent dat er een goede oplossing komt voor het Geheugenhuis. Actie: Dat 
scenario al door Versa dan verder uitgedacht worden.
Nieuwe datum: 1 april 10.00 uur. Gemeente stuurt hiervoor een uitnodiging.



De Egelopvang zal blijven waar hij zit omdat er geen andere locatie beschikbaar is en er ook geen 
middelen zijn voor alternatieven.

Draaikom: Gemeente geeft aan dat zij het belangrijk vindt om in die wijk een wijkcentrum te behouden 
en om die reden een nieuwe Draaikom wil bouwen.

Liesbeth; We hebben alle punten naast elkaar gezet en we denken voldoende middelen te hebben 
gevonden om een nieuwe Draaikom te kunnen bouwen. Dit kan deels door de herschikking van de 
Jan van Galenstraat en de Trompstraat, door die als woningbouwlocaties aan te merken. Daarnaast 
kunnen er middelen gegenereerd worden door het herhuisvesten van Jeugd & Gezin naar de 
Draaikom toe. Daarnaast kunnen we in Holleblok 12 nog extra gebruikers kwijt die zorgen voor 
inkomsten.

We denken een nieuwe Draaikom te gaan realiseren met een oppervlakte rond de 800 -850m2. 
Daarvan zal de helft beschikbaar zijn voor J&G, de rest van de ruimte is bedoeld voor een klein 
wijkcentrum (zonder specials).

Versa: Als er op de ‘nieuwe Draaikom' ruimte is voor een klein wijkcentrum - zonder specials - en de 
egelopvang niet meer in beeld is, hebben we nog wel een vraagstuk over de plaats/omvang van het 
Geheugenhuis, waarvoor zich tot nu toe geen oplossing heeft aangediend.

Vanuit vastgoed is de conclusie dat er op dit moment geen wijkcentrum gesloopt hoeft te worden om 
een nieuwe Draaikom te bouwen. Het is aan het sociaal domein/maatschappelijk beleid om de 
inhoudelijke invulling van de wijkcentra te doen. Extra kosten die nodig zijn voor bijvoorbeeld een 
verbouwing, dienen te komen uit het sociaal domein.

Holleblok: Als actiepunt uit het vorige overleg stond dat Versa ging nadenken over de huidige 
activiteiten in het Holleblok en hoe/of die verplaatst kunnen worden. Versa: We lopen tegen een aantal 
vragen en knelpunten aan. Ze zijn oplosbaar, maar wel afhankelijk van een aantal scenario’s. De 
eerste reacties vanuit het team:

De locatie van wijkcentrum het Holleblok is strategisch gelegen t.o.v. de andere wijkcentra. 
Er zijn veel collega’s die daar hun werkplek hebben.
Wegwijs Holleblok is met succes gevestigd in het Holleblok, evenals het Kinderwerk dat nu 
haar vorm begint te krijgen.
Als met de Draaikom een verbinding gemaakt kan worden met activiteiten bij de Draaikom. 
dan liggen de zaken weer anders.

Overleg: Heroriëntatie Welzijnslocaties Huizen
Datum: 1 april 2021
Aanwezig: Liesbeth Schoppen. Saskia van den Berg, Anita Keita en Carin Hartog 
Afwezig: Amy Hogenbirk en Wout Vermeulen

Onderwerpen
Connect: Versa heeft nog niet gekeken naar de mogelijkheden bij Connect voor eventuele vestiging 
van het Geheugenhuis. Dat is afhankelijk van een aantal zaken zoals; de huidige huurders, de 
verschillende groepen (jong vs. oud), beschikbare ruimtes en tijden etc. Het kost ook voor nu te veel 
tijd om dit uit te zoeken.

Vervolg proces
Op 13 april gaat er een voorstel naar het college met bovenstaande uitgangspunten. Gevraagd wordt 
aan college om in te stemmen met deze uitgangspunten, zodat er uiteindelijk met de voorjaarsnota 
een raadsvoorstel ligt met het gehele (financiële) plaatje inclusief invulling van de wijkcentra (wie komt 
waar en hoe).



Op 14/4 om 10:00u is de volgende afspraak. Gemeente plant afspraak in.

Belangrijk is om te vermelden dat hiermee het 'vastgoed’ gedeelte wordt losgekoppeld met het ‘sociaal 
domein’ gedeelte (inhoud). Saskia zal samen met Elsemieke en Robin het verdere proces gaan 
oppakken over de inhoudelijke invulling van de wijkcentra. Intern wordt nu bekeken met welke partijen 
gesproken moet worden en wanneer en hoe.

Actiepunten
Carin laat aan Saskia weten welke personen in de werkgroep ‘invulling’ moeten komen vanuit 
Versa.
Saskia laat Versa na volgende week weten wat de stand van zaken rondom TVM is en de 
Draaikom.

- Versa kan na het collegebesluit van 13/4 deze informatie naar het team delen.


